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INTERNAL 

 
KOMISIA ŠPORTU 

 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 12.2. 2024 

so začiatkom o 17.00hod. a ukončením o 18.45hod. 

v zasadačke Domu kultúry mestskej časti Bratislava-Dúbravka,  
Saratovská 2/A (1. poschodie) 

 
 

Prítomní: Mário Borza, Jozef Petrovský, Marián Bohunský, Branislav Javorek, Branko 
Semančík, Andrej Vlk, Pavol Jančovič, Štefan Gubrica, Peter Hanulík, Emanuel Rehák, Radek 
Šatka – tajomník komisie športu. 
Neprítomní: Richard Šafárik 
Ospravedlnení: Richard Šafárik, 
Neospravedlnení:  
 
Hostia: žiadni 

 
Program zasadnutia 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Galavečer – podávanie návrhov 

3. Športový areál Adlerka 

4. Zhodnotenie športových podujatí za mesiac január/február  

5. Pripravované športové podujatia na február a marec  

6. Rôzne 

Ukončenie zasadnutia komisie 
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K bodu č. 1 
Predseda komisie Mário Borza privítal všetkých prítomných členov a hostí a oboznámil členov 
komisie s návrhom programu. Následne dal predseda komisie o programe hlasovať. 

Hlasovanie  
prítomní: 10         za:  10          proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Stanovisko komisie 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili. 
 
K bodu č. 2 
Galavečer: Predseda komisie otvoril tému Galavečera a nominácií. Predostrel komunikáciu 
s komisiou kultúry ohľadom počtu nominácií. Zástupca starostu pán Marián Bohunský sa ujal 
slova a načrtol možnosti publikácií Galavečera v Dúbravských novinách a na sociálnych sieťach 
ako aj možnosti výzvy verejnosti na nominácie. Poďakoval členovi komisie pánovi R. Šafárikovi 
za spracovanie online formulára pre podávanie návrhov na ocenenie z prostredia verejnosti.   

 
K bodu č. 3 
V tomto bode komisia športu riešila poplatky za prenájom novovybudovaného areálu Adlerka. 
Cenník, ktorý bol vydaný garantom stavby BSK sa javí dúbravským športovým klubom 
neprimerane vysoký. Argumentujú, že práve športové kluby vedú svojim systémom deti a mládež 
k zdravému životnému štýlu a vysoké nájomné za športovisko je jednoznačne brzdou takéhoto 
procesu. Členovia komisie navrhli spísať otvorený list smerom k poslancom BSK, ktorý je 
v procese.  

 
K bodu č. 4  
V mesiaci január sa konali nasledovné športové podujatia: 
- Trojkráľový turnaj v šachu v centre Fontána 
- Majstrovstvá Dúbravky v stolnom tenise mužov a žien 
 
K bodu č. 5 
Medzi pripravované športové podujatia na mesiac február patria: 
- ČSOB zimná séria Rosnička 
- Futsalový turnaj 4ka ligy Záhorská Bystrica 
- Futbalový turnaj o pohár starostu Mlyny 
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K bodu č. 6 
V bode rôzne sa prihlásil poslanec pán Peter Hanulík a informoval sa na zverejnenie výzvy 
nenávratných dotácií pre šport, kde všade sa dajú získať informácie.  
Poslanec pán Branislav Semančík vystúpil s návrhom zorganizovať maratón na kolieskových 
korčuliach v areáli STARZ za zimným štadiónom v Dúbravke. Členovia komisie ho v návrhu 
podporili a prisľúbili súčinnosť pri jeho príprave aj realizácii.  
Radek Šatka predostrel návrh zorganizovať šipkový turnaj v našej MČ. Požiadal kolegov z komisie 
športu o spoluprácu a získavanie informácii z tohto športového prostredia.  
 
 
 
 
 
Zapísal…………………………    Overil: ……………………………. 
 tajomník komisie                  predseda komisie  
 
 
V Bratislave, dňa …………………. 2024 

 


	Zápisnica zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala dňa 12.02.2024 
	K bodu č. 1 
	K bodu č. 2 
	K bodu č. 3 
	K bodu č. 4  
	K bodu č. 5 
	K bodu č. 6 


